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Smällen - BP:s “akademihus” kan stängas. 
 
Stängning av BP:s “akademihus” 
 
I lokaltidningen Mitt i, Västerorts upplagan från den 1-7 juni, finns en artikel som rapporterar 
att BP:s “akademihus” hotas av att stängas ner eller till och med rivas. Detta trots tidigare 
utfästelser från staden om renovering eller eventuell nybyggnation.  
 
Klubbens ordförande Peter Kleve beskriver “akademihuset” som “hjärtat” i klubbens 
ungdomsverksamhet och som en grundsten i klubbens elitsatsningar. För att påvisa hur 
viktig lokalen är för klubben har man erbjudit sig att själva genomföra lättare renoveringar.  
 
Svaret från Idrottsförvaltningen har enligt artikeln varit avvisande och det talas om såväl 
rivning som att lokalen skall upplåtas till annan verksamhet. 
 
I dessa tider när idrottsrörelsen av politiken lyfts fram som en av de starkaste krafterna för 
att bekämpa mental ohälsa, stävja kriminalitet, vara goda förebilder, medverka till integration 
av invandrare och uppmuntra till god kroppshälsa -  så framstår artikelns uppgifter som 
direkt motverkande till klubbens ambitioner och möjligheter att upprätthålla sin ambitiösa och 
funktionella idrottsverksamhet. 
 
Brommapojkarna omtalas ofta som Europas största fotbollsklubb, detta sett till antalet aktiva 
lag innefattande såväl bredd som elit, barn, ungdom, senior, tjejer och killar. 
 

Mot bakgrund av artikelns uppgifter vill vi fråga följande: 

1 Varför ändras beskedet från staden 2022, avseende kommande upprustning? 
2 Varför uppfylls inte ett givet löfte från 2023 om totalrenovering? 
3 Varför accepteras inte klubbens erbjudande om att själva göra lättare renovering? 
4 Vad ligger bakom uppgiften om att lokalen skall tilldelas annan verksamhet? 
5 Om lokalen tilldelas annan verksamhet, vilka alternativa lösningar kommer då att 

erbjudas Brommapojkarna? 
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